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ČESKO: Je necelý týden před volbami a kampaň vrcholí. Politickou situaci v pořadu 360° na
CNN Prima NEWS glosoval exprezident Václav Klaus. Vyjádřil se k nové kauze premiéra
Andreje Babiše ohledně činnosti v daňových rájích. Je podle něj „účelová a dlouho
připravovaná“. Německé volby jsou podle něj předsignálem těch našich, varuje před
děsivým sesunem ke světu bez demokracie.

Bývalá hlava státu i pár dní před volbami stále trvá na svém tvrzení, že říjnové volby podstatnou
změnu nepřinesou. Už ví, koho bude volit? „Mám v tom jasno už dávno, budu volit toho, kdo se
trochu odváží vzpírat zoufalému sesunu doleva, sesunu k zoufalému pirátství, které tu probíhá,“ řekl
neurčitě

„Jsme na šikmé ploše a na té šikmé ploše skoro nikdo nebrzdí. A tak se to sesouvá stále níž. A sleduji-
li naši volební kampaň, tak vidím, že tomu sesunu se nikdo nebrání,“ pokračoval.

 

„Jsou jedinci a malé strany, které zásadně bojují se sesunem k masové migraci, které se odmítají
podřídit diktátu covidismu a zásadním způsobem oslabit lidská práva. Jsou strany, které vnímají silně
zesilující expanzi EU, které vnímají obrovský náskok k zelenosti. Jsou jedinci, kteří se brání všem těm
genderovým nesmyslům,“ všímá si.

Ale pro velké zásadní české politické strany to podle něj bohužel není téma: „Když se podíváte na
průzkumy, kdo je na prvních pěti místech, tak jsou to politické subjekty, které se žádnému z těchto
témat nevěnují, protože mají strach, že by v konkurenci s těmi ostatními podobnými poztrácely. To
vidím jako velmi varovné,“ sdělil bývalý prezident.

Co je na konci sesunu, kde nikdo nebrzdí? „Je to totální svět bez jakékoliv demokracie, pravdy a
svobody. Je to svět totální manipulace, neosobních mechanismů, které ovládají lidskou společnost. K
tomu má západní společnost velmi rychle nakročeno. Čekal jsem, že se tomu budeme bránit, ale
bráníme se velmi málo,“ pokračoval.

V kontextu toho zmínil německé volby: „Prototypem a předsignálem našich voleb jsou volby v
Německu. Tam přece víme, že sesun nastává stejně a je děsivý,“ orosil se.
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„Z těch stran smysluplných a vážných rezolutně proti EU vystupuje Okamurova SPD a Trikolóra
včetně jejích složek, zejména Svobodní. Kdyby můj syn nadále vedl Trikolóru, tak bych žádnou úvahu
tady neprováděl a vesele se k tomu přihlašoval. Teď je to sporné,“ neprozradil, komu v letošních
volbách udělí svůj hlas.

Stranou nezůstala ani Babišova aféra.

Českou linku takzvaných Pandora Papers zveřejnilo České centrum pro investigativní
žurnalistiku. Podle něj si Babiš přes své offshory poslal skoro 400 milionů korun, za které si posléze
koupil nemovitosti na francouzské Riviéře včetně zámečku Bigaud. Operace nese znaky praní peněz,
shodují se odborníci.

Babiš odmítl, že by v tomto případě udělal cokoli nezákonného. Pokládá to za pokus o očernění a
ovlivnění voleb.

Podobně jako premiér vnímá kauzu i Václav Klaus: „Únik k tématu Antibabiš je únikem od vážné
politiky bez ohledu na to, zda mi je, či není sympatický. Vidím malou analýzu skutečné politiky
Andreje Babiše, jeho strany a jeho vlády.

Tady se prostě ječí na Babiše, šlo jedině o to, kdy se vymyslí něco před volbami. Já se vždy vztekal na
offshore, vždy jsem chtěl, aby lidi platili daně u nás. Nejsem toho milovník. Nicméně offshory jsou
normální standardní společnosti světového trhu a světové ekonomiky.

 

Tady dnes hrstka nějakých investigativních novinářů objeví, že tam dělal Andrej Babiš něco
špatného… dobrý, ale my máme tisíce firem, které mají svou adresu v nějakém takovém offshorovém
ráji, a nic s nimi žádné vlády nedělaly.

Myslím, že je to účelová hra, karta vytažená z kapsy před volbami, určitě dlouho připravovaná,“
vyslovil Klaus svůj názor s tím, že tím ale vůbec neanalyzuje, co si Babiš kde ve světě koupil.

Dotazován byl i na svůj zdravotní stav.
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V pátek exprezident opustil Ústřední vojenskou nemocnici (ÚVN). Propustili ho do domácí léčby, do
nemocnice bude docházet na občasné kontroly. Podle svých slov se cítí dobře: „Už se cítím tak, že
mám zájem účastnit se dalších politických klání a rozhovorů třeba k inflaci, kterou vidím jako
hrozbu, kterou lidé u nás strašlivě podceňují,“ dodal Václav Klaus.

Užito reprofoto CNN Prima NEWS, tan


